
      

Aan: College van Burgemeester en Wethouders Hardinxveld-Giessendam 
Van: Fractie PvdA 
Datum: 16 januari 2023 
Betreft: Artikel 12 RVO vragen betreffende problemen uitvoering energietoeslag 

 
Geacht College, 
Alvorens tot de artikel 12 RVO vragen te komen zal ik de vragen eerst in cursief toelichten. 
 
Toelichting: 
Nadat vorig jaar de energieprijzen door het dak vlogen, riep het kabinet in allerijl een energietoeslag 
voor mensen met een laag inkomen in het leven. Gemeenten moesten de toeslag gaan uitkeren en 
hebben dat met wisselend enthousiasme gedaan. De boodschap was ook steeds: wanneer u in 2022 
recht op de energietoeslag had, dan is dat waarschijnlijk in 2023 ook het geval. 
De energietoeslag is immers een belangrijk onderdeel van het ondersteuningspakket van Rutte en 
Kaag en wordt in 2023 doorgezet. 
 
Maar er blijkt een kink in de kabel. De wet die dit moet regelen, ligt nu ter advies bij de Raad van 
State. En omdat de nieuwe wet pas later dit jaar in werking treedt, is het op dit moment onduidelijk 
wanneer de energietoeslag kan worden uitgekeerd. 
 
Gemeenten mogen vooruitlopend op de invoering van de energietoeslag niet uitkeren. Maar om het 
geheel ingewikkelder te maken, mogen ze nu alvast € 500 uitkeren (omdat dit valt binnen de 
december circulaire van 2022) maar dan wordt de energietoeslag 2023 > € 800 en geen € 1300. 
Probeer dit de inwoners van Hardinxveld-Giessendam maar eens uit te leggen. Dat is niet te doen. 
 
Net als kabinet Rutte hebben gemeenten meer tijd nodig om uit te zoeken hoe het precies zit. Alleen 
kunnen mensen die voor deze energietoeslag in aanmerking komen niet op wachten. En ook deze 
mensen hebben behoefte aan een gemeente, die buiten de lijntjes kleuren en gaan doen wat het 
goede is. Daar ook onze gemeente op hun beurt wel wat steun kunnen gebruiken van tweede  
Kamerleden, zal de PvdA-fractie van onze gemeente bij de tweede Kamerleden van de PvdA 
verzoeken om de regering tot de orde te roepen en manen om zo snel mogelijk tot een oplossing te 
komen en de uitvoering van de energietoeslag niet vooruit te schuiven. 
 
Vraag 1. 
Bent u het als college met ons eens dat mensen die in aanmerking komen voor energietoeslag 
Niet kunnen wachten op ondersteuning tot dat de nieuwe wet pas eind 2023 in werking treedt? 
 
Vraag 2. 
Bent u als college ook bereid om voor mensen die de energietoeslag echt nodig hebben buiten de 
lijntjes te kleuren en niet het advies van Raad van State af te wachten betreffende de wet, die dit 
moet regelen? 
 
 



Vraag 3. 
Bent u als college ook bereid om het kabinet aan te spreken dat het vooruitschuiven van problemen 
betreffende de uitvoering van de energietoeslag niet overeenkomt met het beloofde 
ondersteuningspakket van Rutte en Kaag waarvan de energietoeslag een belangrijk onderdeel is? 
 
Vraag 4. 
Kunnen de inwoners van Hardinxveld-Giessendam die het echt nodig hebben op het college rekenen 
Dat ondersteuning van de energietoeslag tijdig wordt uitgevoerd en niet pas als de wetgeving eind 
2023 rond zou zijn? 
 
In afwachting van uw antwoord groet ik u vriendelijk, 
 
Namens de PvdA-fractie, Gert Maas 
 
 
  
 
 
 
 
  
 
 
   
 
 
 
 
                                                                      

 
     
 

 

 

 

 

 

 


